
 

 

De Gemeenteraad van Wijchen           
 

 
Beheersing/bestrijding Jakobskruiskruid 

 

 
Schriftelijke vraag van de Fractie Kernachtig Wijchen 
Ingediend: 19-07-2021 

 

Aanleiding 

Bij het invoeren van het beleidsplan natuur en biodiversiteit, inclusief meer ecologisch 

bermbeheer, werden er zorgen gedeeld over de bestrijding/beheersing van ongewenste 

planten. Vanuit de agrarische hoek werd er specifiek aandacht gevraagd voor het 

Jakobskruiskruid. Vanuit ecologisch oogpunt is het Jakobskruiskruid een waardevolle 

plant maar deze giftige plant vormt met name in gedroogde vorm een bedreiging voor 

zoogdieren. Jaarlijks sterven landbouwhuisdieren en paarden aan dit kruid, onder andere 

doordat het terecht komt in hooi en kuilvoer.   

 

In het buitengebied zie je dit kruid overal in bloei. We ontvangen verontrustende 

signalen dat particuliere genoodzaakt zijn om ongewenste onkruidbestrijding in te zetten 

om de gezondheid van het vee te waarborgen.  

 

Wij hebben begrepen dat in het ecologisch beheerplan aandacht wordt besteed aan de 

bestrijding/beheersing van deze plant. Daarnaast hebben wij vernomen dat de gemeente 

Wijchen hierin optrekt met onder andere de provincie, het waterschap en 

Rijkswaterstaat.  

 

Vragen 

 

1. Wat is op dit moment exact het beleid rondom de beheersing/bestrijding van 

ongewenste planten in Wijchen?  

2. Wat is op dit moment het beleid rondom beheersing/bestrijding van het 

Jakobskruiskruid?  

3. Is er overleg met andere (semi)overheden en organisaties zoals provincie, 

waterschap, Rijkswaterstaat en belangenorganisaties, over de 

beheersing/bestrijding van ongewenste planten? Wat is de status van dit overleg? 

4. Hoe wordt gecommuniceerd over het gevoerde beleid?  

 

Namens de fractie van Kernachtig Wijchen, 

Tim Klinkhamer  

 


